
Fråga från Helena Butén Langlet (M) till Owe Wallin (C)

Bakgrund: 

Under hösten har vi alla kunnat läsa om förskräckliga händelser som de sköraste och
mest utsatta i vårt samhälle har utsatts för av den personal som skulle ha funnits där för att
hjälpa och stötta dem. I några fall har det varit kända brottslingar som utfört illdåden.

Vi fick på senaste socialnämnden en beskrivning av vilka kontroller som görs av de olika 
aktörer som finns runt våra äldre. Det handlar i första hand om kontroll av ekonomisk 
karaktär gällande ägare och ledning men även beskrivning av vilka utdrag från 
brottsregistret som görs av andra typer av brott gällande personalen närmast våra äldre.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till socialnämndens ordförande: 

Anser du som socialnämndens ordförande att Ekerö kommun gör tillräckligt för att 
säkerställa att våra äldre tas om hand av pålitlig personal?


